
   
Referat af ordinær Generalforsamling i   

AIK 65 Strøby Fodbold  
Torsdag den 16. februar 2023 kl. 19.00  

I Strøby Idrætscenter  

  
Dagsorden  

  
1. Valg af dirigent og referent.  

  

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år.  
  

3. Forelæggelse af det kontrollerede regnskab for 2022 til godkendelse.  
  

4. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for 2023.  
  

5. Behandling af indkomne forslag i henhold til vedtægterne.  
  

6. Valg af bestyrelse og bestyrelsessuppleanter samt billagskontrollant og 
billagskontrollantsuppleant jvf. § 13  
 

7. Eventuelt 
 
 Velkomst med ringen af den fine gamle sølvklokke fra 1903-1963 af formanden Pernille 
Worm. 
 
1. Formanden Pernille bød velkommen til de fremmødte, hun foreslog Lene Jacobsen 

som dirigent og hun blev valgt, samtidig blev Conni Olsgaard foreslået som referent 
og blev valgt. Lene tog ordet og takkede for valget og konstaterede at general forsam-
lingen var lovligt varslet på hjemmesiden, Facebook og opslag i hallen. 

 
2. Formandens beretning for det forløbne år blev læst op af Pernille Worm, den kan ses 

på hjemmesiden, der var en enkelt bemærkning til klubbens tøjvalg, men som 
bestyrelsesmedlem Dennis Birkelund svarede, så er det mere vigtigt for bestyrelsen,  
at spillerne på holdene får tøj end hvilket mærke det er, da Nike har meget lange 
leveringstider på tøj. Derudover ingen bemærkninger til formandens beretning som 
blev godkendt uden yderligere bemærkninger.  

 



3. Forelæggelse af regnskab for året 2022 blev gennemgået af kasserer Conni Olsgaard 
og hun gennemgik kort regnskabets poster, årets overskud på kr. 34.818 og en fin 
egenkapital på kr. 1.092.846 i AIK 65 Strøby Fodbold.  Regnskaberne blev godkendt 
uden spørgsmål med klapsalver 

 
4. Forelæggelse af budgetforslag af kasserer Conni Olsgaard, hvor der budgetteres med 

underskud i år, da bestyrelsen ønsker at forbedre faciliteterne. Der blev stillet et 
spørgsmål til bestyrelsen har valgt at budgettere med et underskud, men efter en kort 
forklaring fra bestyrelsen, blev budgettet godkendt med en klapsalve. Efter budgettet 
blev godkendt bød kassereren, som vanligt på en omgang øl og andet drikkelse til alle 
de fremmødte. 

 
5. Behandling af indkomne forslag fra bestyrelsen var nemt, da der ingen rettidige 

indkomne forslag var modtaget. 
 
6. Valg af bestyrelse og bestyrelsessuppleanter: 
 
På valg:  
Kasserer Conni Olsgaard Olsgaard – på valg og modtager genvalg, kasserer blev genvalgt 
med klapsalver. 
Bestyrelsesmedlem Dennis Lauersen – på valg og modtager genvalg, han blev genvalgt 
med klapsalver.  
Bestyrelsesmedlem Henriette Holmgaard – på valg og modtager genvalg, hun blev 
genvalgt med klapsalver.  
Bestyrelsesmedlem Bo Albin – på valg og modtager genvalg, han blev genvalgt med 
klapsalver. 
Formanden Pernille Worm udtræder i utide da hun er flyttet til Roskilde, der skal derfor 
vælges et nyt bestyrelsesmedlem for et år i stedet for hende, ingen af de fremmødte 
ønskede at træde ind i bestyrelsen, så suppleant Egon Wille tog pladsen med klapsalver. 
Vi takker Pernille for et fantastisk samarbejde og ønsker hende alt muligt lykke og held i 
fremtiden i hendes nye omgivelse, hun fik en buket blomster med kort og STOR TAK for 
mange dejlige år. Hun hjælper os videre indtil alle pladser og funktioner er på plads. 
 
Valg af suppleanter:  
Suppleant Egon Wille indtræder i bestyrelsen så skal en ny suppleant vælges og der 
foreslås Lars Nielsen – der blev valgt med klapsalver.  
Suppleant Søren Christensen – på valg og modtager genvalg – blev valgt med klapsalver  
 
Valg af bilagskontrollant og billagskontrollantsuppleant:  
Billagskontrollant Addere Revision – på valg og alle syntes genvalg 
 
Den fremtidige bestyrelse: 
Egon Wille på valg i 2024 
Conni Olsgaard, kasserer og på valg i 2025 
Dennis Laursen, på valg i 2025 
Carsten Larsen på valg i 2024 
Allan Nielsen på valg i 2024 
Henriette Holmgaard på valg i 2025 
Bo Albin Hansen på valg i 2025 
Dennis Birkelund på valg i 2024 
Lars Nielsen, suppleant på valg i 2024 



Søren Christensen, suppleant på valg i 2024 
Addere Revision, bilagskontrollant 

 
7. Eventuelt – ingen indkomne forslag. 

Det det kom frem i forbindelse med snakken, om de stigende dommerudgifter i året, 
at Kim Borgaard er villig til at give et lille lyndommer kursus til dem, der kunne 
tænke sig det i klubben.  

 
Dirigenten takker for god ro og orden og det samme gør referenten. 
 
24/2-2023 Conni Olsgaard   

 
 
 
  Godkendt af afgående formand Pernille Worm 


